

Еженедельник новостей МДС, 27-30 апреля IBC Weekly News, April 27-30, 2020

28 апреля

МДС оказал информационное содействие в организации [онлайн презентации МВФ](#) по перспективам развития региональной экономики.

30 апреля

[Правление МДС](#) рассмотрело в онлайн режиме **вопросы членов ассоциации в условиях ЧП**, а также последующего восстановления экономики.

Проблемы горнодобывающей отрасли в условиях пандемии обсудили компании – члены МДС и исполнительный директор МДС в [ходе видеомоста "Акчабара"](#).

Объявления

12 мая с 15.00 до 16.00 Академия PwC [проводит бесплатный вебинар "Влияние COVID-19 на бухгалтерский учет и финансовую отчетность"](#). Для участия обращаться: gulnara.kairova@pwc.com

МДС совместно с компанией «[Дмитрий Чуприна & Партнеры](#)» **запускает проект онлайн-конференций "Бизнес-Спринт"** в формате вопрос-ответ. Главная тема: как выжить бизнесу в условиях кризиса? **6 мая в 16.00** состоится конференция для членов МДС. Время местное. Участие бесплатное. Зарегистрироваться можно по [ссылке](#)

30 апреля [ЖК КР принял Акт «К новой экономической свободе и развитию»](#), предусматривающий меры по улучшению ведения предпринимательской деятельности.

Правовой обзор

МДС подготовил [еженедельный обзор](#) наиболее важных изменений в законодательстве КР за **27-30 апреля**:

- Разработан поэтапный порядок [возобновления экономической деятельности](#)

April 28

IBC provided informational assistance in organizing the [IMF online presentation](#) on prospects of the regional economy.

April 30

[The IBC Board](#) discussed online **the issues of the association members** in the state of emergency, as well as in the subsequent economic recovery.

IBC Executive Director and mining companies – IBC members took part in the [video bridge by the Akchabar financial portal](#) to discuss **mining issues in the Covid pandemic**.

Announcements

On May 12 from 3pm to 4 pm, the PwC Academy [will host a free webinar "The Impact of COVID 19 on accounting and financial reporting"](#). To participate, please e-mail: gulnara.kairova@pwc.com

IBC in collaboration with [Dmitry Chuprina & Partners](#) launches a **project of online conferences "Business Sprint"** in the question-answer format. The main theme: How can businesses survive in a crisis? **On May 6 at 16.00**, a conference for IBC members will be held. Local time. Participation is free. You can register [here](#)

On April 30, 2020, the Kyrgyz Parliament [adopted the Appeal \(Act\)](#) for new economic freedom and development, which provides for **measures to improve business activities**.

Law review

IBC has compiled a [weekly review](#) for **April 27-30, 2020** about the most important changes in the Kyrgyz legislation:

- A phased procedure for the [resumption of economic activity](#) has been developed

- Подписан [Указ о продлении чрезвычайного положения](#) на отдельных территориях страны
- [Утверждено Типовое положение](#) о порядке формирования фондов развития регионов

- President signs a decree [to extend the state of emergency](#) in certain territories of the country
- [Standard Regulation on the procedure](#) for the formation of regional development funds approved

Дайджест СМИ

Weekly media digest

Представляем [дайджест СМИ](#) за **27 апреля – 3 мая**: экономика, финансы, бизнес, инвестиции:

IBC presents you a [weekly media digest](#) for **April 20-26, 2020** on economy, business and investment:

- В парламенте КР готовят [законопроекты для поддержки предпринимателей](#)
- Казахстан начнет [поставлять ГСМ в Кыргызстан](#)
- [Месяц самоизоляции](#) ведет к потерям около 1,3-2% годового ВВП
- Узбекистан [развивает цифровую экономику](#)
- [Эксимбанк реструктурирует](#) долг КР

- Kyrgyz Parliament develops [bills to support entrepreneurs](#)
- Kazakhstan will begin to [supply fuel to Kyrgyzstan](#)
- [A month of self-isolation](#) leads to losses of about 1.3-2% of annual GDP
- Uzbekistan plans to [develop digital economy](#)
- Eximbank of China [to restructure Kyrgyz debt](#)



Copyright © 2018 International Business Council, All rights reserved.

You're receiving this email because of your relationship with International Business Council.